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Z A P I S N I K
7. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ŽIRI,

ki je bila v četrtek 10. 10. 2019 ob 19.00 uri v sejni sobi Občine Žiri, Loška c. 1, Žiri.

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: Božidar Cankar, Matej Gregurovič, Drago Kramperšek, Ida
Filipič Pečelin, Maja Justin Jerman, Jože Petrovčič, Martin Oblak, Jože Stanonik, Mateja Velkavrh, Sašo
Pečelin, Marijana Modrijan, Bernarda Lukančič, Peter Podobnik.

ODSOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: Mitja Kozamernik, Vesna Kranjc (oba opravičeno),

OSTALI PRISOTNI: mag. Janez Žakelj – župan, Matija Podobnik – direktor občinske uprave, Olga
Vončina – višja svetovalka za proračun, Andrej Poljanšek – višji svetovalec za varstvo okolja in
urejanje prostora, Nina Lukan – zapisnikarica, Jana Jenko – Radio Sora, Mateja Rant - Gorenjski Glas,
Podobnik Jaka, Darjan Kacin.

OSTALI ODSOTNI: Delo, Milena Miklavčič, Aljana Jocif, Joži Kacin, Franci Kranjc, Aleš Dolenc,
predsednik NO.

Občinski svet je bil sklepčen. Lista s podpisi prisotnih je priloga zapisniku. Seja je bila snemana.

7. redno sejo Občinskega sveta je sklical in vodil mag. Janez Žakelj (v nadaljevanju župan).

Ad 1.) Potrditev dnevnega reda

Župan je predlagal naslednji dnevni red:

1. Potrditev dnevnega reda
2. Potrditev zapisnika 6. redne seje Občinskega sveta, realizacija sklepov
3. Predlog Odloka o predmetu in pogojih za podelitev koncesije za opravljanje javne službe v osnovni

zdravstveni dejavnosti na področju družinske medicine v občini Žiri
4. Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o oskrbi s pitno vodo na območju občine Žiri
5. Predlog odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča v občini Žiri – druga obravnava
6. Poročilo o poteku projekta »projektiranje zrakotesnosti in dozidava OŠ Žiri z večnamensko

dvorano
7. Predlog sklepa o imenovanju odgovornega urednika Žirovskih stopinj
8. Komunalno opremljanje poslovne cone P1 – odsek 2 Poclain – Etiketa – Žakelj – priključek na LC

(novelacija DIIP)
9. Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Žiri do 30. 6. oz. do 30. 9. 2019 – informacija
10. Predlog ekonomske cene programov predšolske vzgoje
11. Razno

in podal na glasovanje naslednji sklep:



SKLEP ŠT. 56/2019
Občinski svet Občine Žiri potrjuje predlagani dnevni red.

Sklep je bil potrjen soglasno.

Ad 2.) Potrditev zapisnika 6. redne seje Občinskega sveta, realizacija sklepov

Župan je povedal, da so bili sklepi predhodne seje realizirani.

Matej Gregurovič je podal pripombo glede njegove izjave in zapisa glede razpisa in zaposlitve v točki
Ad 5.) Dopolnitev kadrovskega načrta za leto 2019. Na splošno bi bilo za izvajanje občinskih projektov
dobro zaposliti projektanta ali arhitekta.

Župan je dal na glasovanje:

SKLEP ŠT. 57/2019
Občinski svet Občine Žiri potrjuje zapisnik 6. redne seje s popravkom.

Sklep je bil potrjen soglasno.

Ad 3.) Predlog Odloka o predmetu in pogojih za podelitev koncesije za opravljanje javne službe v
osnovni zdravstveni dejavnosti na področju družinske medicine v občini Žiri

Župan je povedal, da je sprejetje Odloka o predmetu in pogojih za podelitev koncesije za opravljanje
javne službe v osnovni zdravstveni dejavnosti potreben za izvedbo javnega razpisa za podelitev
koncesije. Dr. Sedej se z novim letom upokoji. Pred objavo razpisa je potrebnih več soglasij, in sicer
Zavoda za zdravstveno zavarovanje Slovenije (ZZZS), Osnovnega zdravstva Gorenjske (OZG) in
Ministrstva za zdravje (MZ). OZG je takoj podalo soglasje, da občina lahko razpiše koncesijo, s strani
MZ pa so postavili vprašanje zakaj zdravnika ne more zagotoviti OZG. Program dr. Sedeja je obsegal
1,2 programa, občina pa bo razpisala 1,4 programa. 0,2 programa je bil namreč deponiran v
Zdravstvenem domu Škofja Loka.

Božidar Cankar poročevalec Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je
povedal, da so se s predlogom odloka seznanili, pripomb ni bilo. Predlog so soglasno podprli.

Sašo Pečelin, predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal,
da so točko obravnavali. Predlog so soglasno sprejeli z željo, da se razpis čim prej izvede.

Odbor za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami ni obravnaval točke.

Razprave ni bilo.

Župan je dal na glasovanje:

SKLEP ŠT. 58/2019
Sprejem predlaganega odloka po hitrem postopku.

Sklep je bil potrjen soglasno.

SKLEP ŠT. 59/2019
Sprejme se Odlok o predmetu in pogojih za podelitev koncesije za opravljanje javne službe v
osnovni zdravstveni dejavnosti na področju družinske medicine v Občini Žiri.

Sklep je bil potrjen soglasno.



Ad 4.) Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o oskrbi s pitno vodo na območju
občine Žiri

Župan je povedal, da gre za prvo obravnavo Odloka o dopolnitvi Odloka o oskrbi s pitno vodo na
območju Občine Žiri. V odloku je pomanjkljivo definirana prepoved izvedbe dodatnih vodovodnih
priključkov iz internega vodovodnega priključka. Z dopolnitvijo odloka bo možno lastnike takih
priključkov tudi sankcionirati.

Matija Podobnik je dodal, da se po Žireh razveja vzporedni vodovod, z dopolnitvami odloka se to
preprečuje.

Božidar Cankar poročevalec Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je
povedal, da so obravnavali točko. Predlagani sklep je bil soglasno sprejet.

Sašo Pečelin, predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal,
da točke niso obravnavali.

Peter Podobnik, predsednik Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je
povedal, da so obravnavali točko. Predlagali so, da se bolj jasno definira kaj je dodaten priključek in
kaj ista lokacija. S predlaganimi spremembami so soglasno sprejeli predlagani sklep.

Matija Podobnik je pojasnil, da bodo podani predlogi do naslednje obravnave razčiščeni in pojasnjeni.

Župan je dal na glasovanje:

SKLEP ŠT. 60/2019
Občinski svet Občine Žiri je opravil prvo obravnavo predloga Odloka o spremembah in dopolnitvah
Odloka o oskrbi s pitno vodo na območju Občine Žiri.
Predlog odloka se da v javno obravnavo za 30 dni. Člani občinskega sveta, svetniške skupine ter
pravne in fizične osebe lahko v tem času podajo pisne pripombe k predlogu odloka na naslov
Občine Žiri, Loška cesta 1.

Sklep je bil potrjen soglasno.

Ad 5.) Predlog odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča v občini Žiri – druga
obravnava

Župan je pojasnil, da gre za drugo obravnavo Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča.
Na samo sejo so posredovane dopolnitve odloka glede na pripombe podane na odborih. V 13. členu
je predlagano, da ugotovitveni sklep o revalorizaciji sprejme občinski svet na predlog župana in ga
objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. V 14. čl. je zavezanec za plačilo nadomestila za nezazidano
stavbno zemljišče poleg lastnika tudi imetnik stavbne pravice, če je le ta vzpostavljena na zemljiški
parceli. Sprememba je tudi v 19. čl. glede navedbe glasila objave odloka.

Andrej Poljanšek višji svetovalec za varstvo okolja in urejanje prostora je pojasnil, da je potreba po
sprejemu novega odloka zaradi zakonodaje v zvezi z davkom na nepremičnine. Zakonodaja je bila
razveljavljena zato so bili vsi občinski odloki vrnjeni v uporabo, vendar le teh ni mogoče opravljati.
Ministrstvo za okolje in prostor ter Ministrstvo za finance sta namenila več pozornosti odlokom,
naredili so že več kontrol. Pripombe so bile predvsem glede oprostitev, ki nimajo podlage v zakonu in
oprostitev javnih obremenitev. Odlok o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča v občini Žiri
velja od leta 2012, vrednost točke se v tem času ni spremenila. Po podatkih vlade zakonodaja glede
davka na nepremičnine ne bo sprejeta še vsaj tri leta. Z novim odlokom je predvideno, da bi se
vrednost točke letno usklajevala s stopnjo inflacije v Sloveniji. Popravek predloga je, da sklep o
revalorizaciji sprejeme občinski svet na predlog župana. Višina točke bi se povečala za polovično



višino inflacije v zadnjih 9 letih, pričela bi veljati z januarjem leta 2020. Upoštevan je bil tudi predlog,
da je zavezanec za plačilo nadomestila za nezazidano stavbeno zemljišče tudi imetnik stavbne
pravice, če je pravica na zemljiški parceli vzpostavljena.

Božidar Cankar, poročevalec Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je
povedal, da so bili seznanjeni s predlogom in dajejo pozitivno mnenje. Sklep je bil potrjen s 6 glasovi
za in enim proti. Član je glasoval proti, ker predlog ne vključuje predlogov odbora glede načina
sprejemanja in višine točke.

Sašo Pečelin, predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal,
da točke primarno niso obravnavali. Na prvi obravnavi je bilo podanih nekaj predlogov, ki so bili
upoštevani.

Peter Podobnik, predsednik Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je
povedal, da so točko obravnavali. Pripombe so bile upoštevane.

Matej Gregurovič se je zahvalil občinski upravi za upoštevanje predlogov. Po podatkih FURS-a je
zavezanec za plačilo neposredni uporabnik, meni, da glede na prihajajočo recesijo ni pravi trenutek za
dvig točke zato predloga ne podpira.

Župan je dal na glasovanje:

SKLEP ŠT. 61/2019
Občinski svet občine Žiri je sprejel Odlok o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča v Občini
Žiri s predlaganimi dopolnitvami in spremembami.

Sklep je bil sprejet z 11 glasovi za, 1 proti, 1 vzdržanim.

Ad 6.) Poročilo o poteku projekta »projektiranje zrakotesnosti in dozidava OŠ Žiri z večnamensko
dvorano

Župan je povedal, da je prvi del projektiranja zrakotesnosti po zagotovilih izvajalca opravljen.
Dosežen je bil rezultat 0,16, zahtevani pa je 0,6. Eden od pogojev za pridobitev nepovratnih sredstev
Eko sklada o zagotavljanju zrakotesnosti je torej dosežen. Projekt večnamenske dvorane dobro
napreduje. Trenutno je bilo izplačanih že okrog 70% dela, v letošnjem letu bo plačana še ena situacija
v višini 470.000 € tako, da bo poravnanih nekje 5 milijonov €. V dogovoru z izvajalcem bo situacija v
januarju nekoliko višja. Likvidnost občine je še vedno zagotovljena. Potrebno bo najeti premostitveni
kredit za katerega Ministrstvo za finance ne zahteva posebnih dovoljenj. Nepovratna sredstva Eko
Sklada se sprostijo šele ob pridobitvi uporabnega dovoljenja, predvidoma konec marca 2020.  Projekt
naj bi bil končan konec januarja 2020, nato sledi tehnični pregled in odprava pomanjkljivosti. Dvorana
naj bi bila v uporabi od aprila 2020. Glede upravljanja športne dvorane že potekajo operativni
sestanki in priprave na uporabo. Za uvedbo pogojev uporabe in za upravljanje skrbi Gregor Mlinar.

Sašo Pečelin, predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal,
da so točko obravnavali. Postavljenih je bilo nekaj vprašanj na katera so prejeli odgovore. Apelirali so
na čimprejšnjo pripravo projekcije cen, politike kritja stroškov ipd.

Peter Podobnik, predsednik Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je
povedal, da so se seznanili s poročilom. Zastavljeno je bilo vprašanje glede višina obračuna situacije v
mesecu juniju 2019. Župan je pojasnil, da je bila v situaciji obračunana streha. Sklep so soglasno
potrdili.

Božidar Cankar, poročevalec Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je
povedal, da so bili s poročilom seznanjeni, predlagan sklep so sprejeli soglasno.



Župan je dal na glasovanje:

SKLEP ŠT. 62/2019
Občinski svet se je seznanil s Poročilom o poteku projekta »Projektiranje zrakotesnosti in dozidava
OŠ Žiri z večnamensko dvorano«.

Sklep je bil sprejet soglasno.

Ad 7.) Predlog sklepa o imenovanju odgovornega urednika Žirovskih stopinj

Župan je povedal, da želi, da se zadeva glede zapleta v zvezi z odgovorno urednico Žirovskih stopinj
čim prej reši. Cilj je, da bi obveščanje občanov čim prej nemoteno potekalo preko Žirovskih stopinj.
Predlagani sklep v gradivu umika, ker ni bilo podpore na matičnem odboru in zaradi nejasne situacije
glede odstopa odgovorne urednice. Pojasnil je, da sta se z urednico Jožico Kacin sestala v maju, na
sestanku je povedala, da je njena junijska številka zadnja. Glede na pogovor je smatral, da je
odstopila od pogodbe zato je sledila pogodba o prekinitvi razmerja. Na sejo sta bila posredovana dva
dopisa, in sicer dopisa Jožice Kacin in OO SDS Žiri. Kacinova je v dopisu navedla, da ni odstopila. Glede
na situacijo predlaga drugačen sklep, in sicer, da KVIAZ izvede postopek ugotovitve dejanskega stanja
glede odgovorne urednice in pridobi njeno mnenje ali želi brezplačno delati do februarja dokler ji ne
poteče funkcija. V primeru, da Kacinova odstopa z mesta odgovorne urednice se razpis objavi takoj,
sicer pa ob izteku funkcije v februarju 2020.

Sašo Pečelin, predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal,
da so točko obravnavali. Razprava je bila dolga, predlagan sklep ni bil potrjen - 4 glasovi proti eden
pa za predlagani sklep. Predlagali so, da se v primeru neuspešnega izglasovanja prvotno
predlaganega sklepa izvede javna objava za novega odgovornega urednika.

Ida Filipič Pečelin podpira predlagan sklep župana, da KVIAZ opravi svoje delo v skladu s svojimi
pristojnostmi. Strinja se tudi s predlogom OO SDS Žiri, da se pristopi k izvolitvi novega uredniškega
odbora in odgovorne urednice.

Andrej Poljanšek je pojasnil, da je OO SDS javni poziv za novega odgovornega urednika vzel resno.
Imeli so kandidatko za urednico. Po razgovoru z Jožico Kacin, Majo Justin Jerman in glede na to, da ni
bilo splošne podpore so se odločili, da predloga ne bodo podali. Glede na skorajšnji iztek mandata
odgovorne urednice in dosedanjega uredniškega odbora so predlagali, da župan sproži postopke za
imenovanje novega celotnega uredniškega odbora.

Božidar Cankar je povedal, da gre za mešanje pojmov mesta odgovorne urednice in plačila za delo.
Problem je v tem, da je bila ga. Kacin po kriterijih KPK za svoje delo plačana preko podjetja. Kot
odgovorna urednica lahko še vedno dela prostovoljno, brezplačno, ker jo je imenoval občinski svet. V
kolikor bi bile te stvari že v začetku razčiščene in drugače predstavljene, bi se rešitev do sedaj že
našla.

Po razpravi je župan dal na glasovanje:

SKLEP ŠT. 63/2019
KVIAZ izvede postopek ugotovitve dejanskega stanja glede odgovorne urednice in pridobi njeno
mnenje ali želi brezplačno delati do februarja dokler ji ne poteče funkcija.

SKLEP ŠT. 64/2019
V primeru odstopa odgovorne urednice se razpis objavi takoj, sicer pa ob izteku mandata.

Sklepa sta bila sprejeta soglasno.



Ad 8.) Komunalno opremljanje poslovne cone P1 – odsek 2 Poclain – Etiketa – Žakelj – priključek na
LC (novelacija DIIP)

Župan je uvodoma povedal, da je bil DIIP pred časom že sprejet. Podlaga za izdelavo je bil idejni
projekt. DIIP je potreben za kandidiranje in koriščenje evropskih sredstev v višini 1.100.000 €,
850.000 € bi bilo potrebnih lastnih sredstev.

Olga Vončina – višja svetovalka za proračun je pojasnila, da je že potrjen DIIP za investicijo na osnovi
idejnega projekta. Novelacija dokumenta je izdelana na osnovi DGD ter predstavitev novih dejstev in
okoliščin. Pripravljeni so projekti, projektantska ocena, vednosti, določena so območja urejanja v
coni, v pripravi je še investicijski program, vloga za gradbeno dovoljenje je bilo vloženo… Potrebno bo
še intenzivno pripravljati vlogo za črpanje sredstev.

Božidar Cankar, predsednik Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je
povedal, da so bili seznanjeni s predlogom in dajejo pozitivno mnenje. Sklep je bil soglasno potrjen.

Sašo Pečelin, predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal,
da točke niso obravnavali.

Peter Podobnik, predsednik Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je
povedal, da so točko obravnavali. Zastavljeno je bilo vprašanje glede ureditve vodotokov. Dobili so
odgovor, da bo izdelana posebna analiza za to območje s soglasjem vodarjev. Potrdili so investicijski
program.

Župan je dodatno pojasnil, da je DRSV zahteval hidrološko hidravlična študijo. Na podlagi te študije, ki
je bila že izdelana ter projekta bo DRSV izdal soglasje.

Župan je dal na glasovanje:

SKLEP ŠT. 65/2019
Potrdi se investicijski dokument, ki je podlaga za uvrstitev investicijskega projekta v načrtih
razvojnih programov Občine Žiri:

NAZIV INVESTICIJSKEGA PROJEKTA: KOMUNALNO OPREMLJANJE POSLOVNE CONE P1 – ODSEK 2
POCLAIN - ETIKETA - ŽAKELJ – PRIKLJUČEK NA LC
(NOVELACIJA DIIP)

PRORAČUNSKA POSTAVKA: 04.3.2.37.01 POCLAIN-ETIKETA -NORICA ODSEK 1: NOVO
KRIŽIŠČE PRI IKI DO KONCA ETIKETE

04.3.2.37.02 POCLAIN-ETIKETA -NORICA ODSEK 2: OD
KONCA ETIKETE DO KRIŽIŠČA PRI NORICI

VRSTA INVESTICIJSKEGA DOKUMENTA: DIIP – dokument identifikacije investicijskega projekta
(novelacija)

DATUM IZDELAVE DOKUMENTA: september 2019

IZDELOVALEC: Mirjana Zelen s.p., projektno vodenje in finančno svetovanje

INVESTICIJSKA VREDNOST (tekoče cene): 2.088.560,99 EUR z vključenim DDV

FINANČNA KONSTRUKCIJA:

proračun Občine Žiri

Občina Žiri – poračun DDV

917.526,69 EUR

39.473,92 EUR



ESRR - Razvoj regij 1.131.560,38 EUR

Sklep je bil sprejet soglasno.

Ad 9.) Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Žiri do 30. 6. oz. do 30. 9. 2019 – informacija

Župan je pojasnil, da je občinska uprava po Odloku o proračunu dolžna do 30. 6. poročati o
izvrševanju proračuna. Dodana je še informacija o izvrševanju proračuna do 30. 9. 2019. Do sredine
leta je bilo realizirano slabih 50% do 30. 9. 2019 pa 80% načrtovanih prilivov v občinski proračun,
odlivi so bili realizirani v višini 35% do 30. 6. oz. 70% do 30. 9. 2019. Občina plačuje na rok, tako se
načrtuje tudi vnaprej.

Božidar Cankar, poročevalec Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je
povedal, da so se seznanili s predlaganim poročilom. Predlagali so, da občinska uprava na seji
občinskega sveta poda informacijo glede cene stanovanja na Loški c. 1. Sklep so potrdili.

Sašo Pečelin, predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal,
da so se seznanili s predlogom in ga soglasno podprli. Na vprašanje glede cenitve stanovanja na Loški
c. 1 so že prejeli odgovor.

Peter Podobnik, predsednik Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je
povedal, da točke niso obravnavali.

Matija Podobnik je povedal, da je bilo za predmetno stanovanje opravljenih več cenitev. Prva cenitev
stanovanja je vključevala teraso, ker je bila terasa kasneje izvzeta je bilo potrebno narediti elaborat in
osvežiti cenitev. Na zadnjo cenitev vključeno v načrt ravnanja s stvarnim premoženjem so bile
podane pripombe in zahteva po preveritvi upravičenosti do neprofitnega najema. Ker je bilo
ugotovljeno, da najemnik ni upravičen do neprofitnega najema je bila cenitev ponovno osvežena.
Zadnja cenitev zasedenega stanovanja znaša 55.150 € kar je upoštevano pri objavi javnega zbiranja
ponudb. Višina zadnje cenitve še ni bila znana ob pripravi načrta s stvarnim premoženjem oz. je bila
ocena.

Razprave ni bilo.

Župan je dal na glasovanje:

SKLEP ŠT. 66/2019
Občinski svet je seznanjen z realizacijo polletnega proračuna Občine Žiri in realizacijo proračuna do
30. 9. 2019.

Sklep je bil sprejet soglasno.

Ad 9.) Predlog ekonomske cene programov predšolske vzgoje

Župan je povedal, da je predlog pripravljen na predlog OŠ Žiri, VVE. Stroški so se spremenili, na
odborih je bilo nekaj vprašanj glede stroškov dela, konkretno odpravnin. Stroški dela znašajo 87%,
odpravnini ob upokojitvi pripadata v višini treh plač čistilki in vzgojiteljici. 13 vzgojiteljic napreduje za
en plačilni razred z novembrom, 7 zaposlenih redno napreduje z decembrom.

Božidar Cankar, poročevalec Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je
povedal, da so se seznanili s predlogom in predlagali, da se preveri in pojasni povišanja stroškov dela
s poudarkom na odpravninah.



Sašo Pečelin, predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal,
da so potrdili predlagan sklep.

Peter Podobnik, predsednik Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je
povedal, da točke niso obravnavali.

Peter Podobnik je povedal, da gre že za drugo podražitev cen predšolske vzgoje v letošnjem letu.
Cena se je v prvem starostnem obdobju povečala za 30 €, povprečna plača se je zvišala manj. Ker se
pričakujejo spremembe na trgu ga je zanimalo ali bodo tudi na tem področju upoštevani kakšni
varčevalni ukrepi.

Župan je pojasnil, da je Vlada sprejela zakonodajo, ki jo je potrebno spoštovati. Strošek plače je
določen, vpliva ni. Razpisov za investicijska sredstva v obnovo šolskih prostorov v letošnjem letu ni
bilo, ker je bilo zaradi spremembe zakonodaje potrebno vsa razpoložljiva sredstva ministrstva za
izobraževanje usmeriti v zagotovitev potrebnih sredstev za dvig plač.

Maja Justin Jerman je dodala, da so napredovanja zaželena, je pa vsako povišanje plač breme za
ustanove.

Božidar Cankar je predlagal, da se pridobi podatek o procentu po uporabnikih pri plačilu staršev.

Pojasnjeno je bilo, da je povprečno plačilo staršev cca. 35%.

Župan je dal na glasovanje:

SKLEP ŠT. 67/2019
Občinski svet Občine Žiri sprejeme predloženi Sklep o določitvi cen programov predšolske vzgoje
na območju občine Žiri.

Sklep je bil sprejet z 10 glasovi za, 1 proti, 2 vzdržanima.

Ad 10.) Razno

Maja Justin Jerman je opozorila na novo gradnjo nasproti Lengerja, ki je postavljena mimo vseh
pravil.

Ida Filipič Pečelin je povedala, da je gradnja v posmeh vsem ostalim, ki upoštevajo smernice.

Župan je povedal, da kolikor je seznanjen je novogradnja bila prijavljena na gradbeni inšpekciji.
Občina na gradnjo nima vpliva, niti pristojnosti.

Župan je na predlog svetnikov dal na glasovanje:

SKLEP ŠT. 68/2019
Občinski svet Občine Žiri sprejme sklep, da se obvesti gradbeno inšpekcijo o neustrezni gradnji na
Starožirovski 12.

Sklep je bil sprejet z 10 glasovi.

Marijana Modrijan je vprašala glede umiritve prometa na Partizanski cesti, od Beštra naprej.

Župan je povedal, da bo predlog posredovan SPV-ju.

Božidar Cankar je vprašal glede protipoplavne varnosti in čiščenja zadrževalnikov.



Župan je pojasnil, da je bil s pristojno službo večkrat v stikih. Najvišji zadrževalnik bo izpraznjen,
stanje bo preverjeno na pristojni službi DRSV.

Matej Gregurovič je vprašal glede informacij v zvezi s projektom TAFFE.

Župan je povedal, da je projekt TAFFE potrjen. Nosilni partner je Italijan, ki bo sklical sestanek. Ko bo
znanega kaj več, bo občinski svet tudi seznanjen.
Podal je še informacijo, da je bila sklicana Komisija za gradnjo doma starejših. Ker se območje kjer naj
bi se gradnja izvajala v razredu nizke poplavne ogroženosti, DRSV zahteva izvedbo določenih
omilitvenih ukrepov. Ti se že izvajajo na podlagi študije, ki jo je financiral investitor. Dom bo
predvidoma zgrajen v prvi polovici 2021.

Jože Petrovčič je ponovno vprašal glede posipanja cest. Dobil je že kar nekaj odgovorov, stanje se
spreminja, kriteriji so zastareli, kritični odseki ostajajo.

Matija Podobnik je pojasnil, da so podatki glede posipanja dostopni na spletni strani Občine Žiri.
Natančnejši podatki bodo predstavljeni na naslednji seji odbora.

Župan se je zahvalil za udeležbo in sejo zaključil ob 20.10 uri.

Zapisala Župan
Nina Lukan mag. Janez Žakelj


